
El PSC troba una prioritat reformar el passeig

El PSC de Roses considera que acabar el passeig mar�tim �s una prioritat per a Roses. El grup que encap�ala

Magda Casamitjana, a l'oposici�, ha expressat p�blicament el desacord amb la mesura del govern de CiU i el PP

d'abandonar el projecte d'acabar el passeig mar�tim. Segons ha explicat el PSC, Òla f inalitzaci� del passeig

suposaria la soluci� def initiva a la platja de la Punta, a la qual Roses hi destina 50.000 euros anuals per

regenerar-laÓ. Asseguren que no li ha agradat gens que l'alcalde, Carles P�ramo, digui que no tenien dret a fer el

concurs d'idees.Ê

m.v.
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